
Zápis a usnesení 
 

z 26. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 26.1.2017 
 
 
 
Termín jednání: 26.1.2017 v 1600 hodin 
Místo:   MěÚ – malá zasedací místnost 
 
Prezence:  
Členové komise:  Ing. Tomáš Prinz, Ing. Zdeněk Třešňák, Ing. arch. M. Míka , Ing. Luděk 

Bartoš, Ing. arch. Zdeněk Franta, Ing. Pavel Graca 
 (přítomno 6, omluveni 1, neomluven 0) 
Tajemník komise: Ing. Petr Řezník  
Hosté:   1. místostarosta L. Nosek, Ing. Svoboda, odbor IaD, , Ing. Král- 
zpracovatel PD, Ing. Martolos-společnost edip 
 
 
Program: 
 

1. Rekonstrukce ul. Hlavní (od křižovatky „Úšovická- ke křižovatce Hlavní - 
odbočka na Hamrníky“) 

Projednání návrhu řešení a doporučení způsobu řešení všech křižovatek v daném 
úseku. 

2. Rekonstrukce ul. Palackého -1.etapa 
Projednání dodatečné úpravy projektové dokumentace 

3. Dům Chopin – rekonstrukce objektu 
4. Objekt Taormina- návrh dalšího využití objektu v souvislosti s následnou 

rekonstrukcí. 
5. Busta Petra Hapky 

Projednání umístění busty 
6. Stížnost občana p. Ledviny ohledně dopravní situace v lokalitě Vora 
7. Palác Bergman- prověření podchodné výšky v ulici Dykova 

 
 
Ad 1)  
Usnesení KUaD č.84 /2017 
1/křižovatka ulic Hlavní-Nádr. Náměstí-odbočka na Hamrníky bude řešena jako styková. 
Hlavní směr bude změněn ve směru do Hamrníků  
2/křižovatka Hlavní-Plzeňská bude řešena -3paprsky + 1rezerva, světelně řízená 
Hlavní směr bude na Plzeň 
3/křižovatka Hlavní –Palackého- bude řešena -3paprsky + 1rezerva, světelně řízená 
4/ Cyklodoprava bude řešena jako součást chodníků 
Předpoklad realizace 2019 
Do té doby projednat a pokusit se změnit stávající provizorní řešení na křižovatce „Úšovická“ 
 
Ad 2)  
Usnesení KUaD č.85 /2017 
 
Komise nedoporučuje měnit dopravní řešení. Komise souhlasí se zapracovanými změnami. 
Do doby realizace řešit bezpečné přecházení. 



Ad 3)  
Usnesení KUaD č.86 /2017 
Komise konstatuje , že zatím nebyly zapracovány připomínky ze dne 29.12.2016 
 
Ad 4)  
Usnesení KUaD č.87 /2017 
1/Komise doporučuje rekonstrukci objektu na malometrážní byty- připravit variantní řešení 
s důrazem na flexibilitu řešení  
2/Komise nedoporučuje rekonstrukci na sociální byty 
3/Komise doporučuje dořešit majetkové vztahy v okolí objektu 
4/Komise doporučuje výstavbu startupů. 
 
Ad 5)  
Usnesení KUaD č.88 /2017 
 
Komise doporučuje umístění busty Petra Hapky vedle schodiště mezi fontánami 
 
Ad 6)  
Usnesení KUaD č.89 /2017 
Komise byla informována, že odbor IaD s TDS pracuje na opravách dopravního značení 
Komise doporučuje prověřit možnost snížení rychlosti v dané lokalitě osazením dopravní 
značky 40km. 
 
 
Ad 7)  
Usnesení KUaD č.90 /2017 
 
Komise prověřila podchodovou výšku u stavby Paláce Bergman v ulici Dykova. Komise 
konstatuje, že v daném místě je podchodová výška cca 7m, tedy dostatečná. 
 
Ing. L. Bartoš se zdržel hlasování 
 
 
 
 
Předseda komise Ing. Prinz, jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 19:00hod. 
 
Zapsal dne 26.1.2017 Ing. Řezník 
Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 14.2.2017 
 


